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Bring me a glass of water, please.                      یه لیوان آب واسم بیار لطفاً         
We just got here.                                                              ما همین الان رسیدیم اینجا    
Do you mind if I close the door?                                   آیا از نظر تو اشکالی داره اگه من در و ببندم؟ 
No, I don't mind.                                                                  نه،  از نظر من اشکالی نداره 
I want to open the window if you don't mind.     میخوام پنجره رو باز کنم اگه از نطر تو اشکالی نداشته باشه      
What's Ali doing in the garage?                                    علی داره تو گاراژ چکار میکنه؟ 
A two car garage                                                                 یه گاراژ دو ماشینه  
I'm going to rent an apartment.                                خیال دارم یه آپارتمان کرایه کنم      
_____________________________________________________________________ 
 
 
Can I see your driver's license?                                  آیا میتونم گواهینامه رانندگیتونو ببینم؟  
 
Show me your ID.                                                               و نشونم بدید  ر کارت شناساییتون
Show me your passport.                                                پاسپورتتو نشونم بدید   
Sign here, please.                                                            اینجا رو امضا کنید لطفاً    
 
This is your checking account number.                                      این شماره حساب جاریتونه 
Does my savings account have the same number?              همون شماره رو داره؟ مآیا حساب پس انداز
No, your savings account will have a different number.    نه،  حساب پس اندازتون شماره متفاوتی خواهد داشت    
 
Is this your signature?                                                  آیا این امضای شماست؟     
No, this is not my signature.                                      نه،  این امضای من نیست       
 
Are you still reading a book?                                       آیا هنوزم داری کتاب میخونی؟   
No, I finished reading the book.                                 نه،  من خوندم کتاب رو تموم کردم    
 
Then come to the living room.                                     پس بیا به اتاق نشیمن   
I need your help.                                                                به کمکت احتیاج دارم   
 
I want to move the TV.                                                   میخوام تلویزیون رو جا به جا کنم    
 
How long does it take?                                                  چقدر طول میکشه؟    
It won't take long.                                                                 طولی نخواهد کشید 
 
I'm sorry I'm late.                                                                   متاسفم دیر کردم
There was a lot of traffic on the highway.                 تو اتوبان یه عالمه ترافیک بود 
 
Have a seat.                                                                       بفرما بشین     
 
Would you like to eat something?                            میل داری چیزی بخوری؟    
Yes, I'm hungry.                                                                   آره،  گرسنمه 
 
Would you like to drink something, too?                  آیا میل داری چیزی هم بنوشی؟ 
Yes, I'm thirsty.                                                                      آره،  تشنمه
 
Bring me a glass of water, please.                         یه لیوان آب واسم بیار لطفاً      
Can you bring me some coffee?                                میتونی مقداری قهوه واسم بیاری؟  
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Ali, it's cold today.                                                               علی،  امروز سرده 
Don't forget to take your jacket.                              یادت نره کتت رو برداری ( ببری )     
I'm late.                                                                                   دیرم شده   
My jacket's in the bedroom.                                          کتم تو اتاق خوابه   
 
Where's Mina?                                                                   مینا کجاست؟  
Mina's watching TV.                                                         مینا داره تلویزیون تماشا میکنه   
She's watching TV. ون تماشا میکنه                                                            داره تلویزی  
  
Where? in her room?                                                       کجا؟  تو اتاقش؟  
No, in the living room.                                                    نه،  تو اتاق نشیمن    
 
I was just there.                                                                    من همین الان اونجا بودم  
She wasn't there.                                                            اون اونجا نبود     
 
I just talked to my wife.                                                   من همین الان با خانمم حرف زدم    
I just finished my work.                                                     من همین الان کارمو تموم کردم 
 
Can you bring me a cup of coffee?                           اسم یه فنجان قهوه بیاری؟   میتونی و
Of course                                                                             البته     
 
I just got here.                                                                      من همین الان رسیدم اینجا  
The highway was very busy.                                        اتوبان خیلی شلوغ بود  
 
Don't take the highway.                                                از اتوبان نرو     
 
Did Ali tell you?                                                                    آیا علی بهت گفت؟ 
That I can't come to the meeting tomorrow?        که من فردا نمیتونم بیام به جلسه؟ 
 
No, he didn't.                                                                       جواب منفی کوتاه   
Yes, he told me.                                                                    آره،  بهم گفت
 
I knew that you couldn't come.                                    میدونستم که نمیتونستی بیای   
I got your message.                                                         پیغامتو گرفتم    
 
Take this letter and give it to Ali.                                  این نامه رو ببر و بدش به علی  
He's in his room.                                                                  تو اتاقشه 
 
He has to go to the post office.                                  اره پست     اون باید بره اد
He should send the letter from there.                       اون بایستی نامه رو از اونجا بفرسته   
 
Is there a post office around here?                           آیا یه اداره پست دو رو بر اینجا هست؟   
Yes, there's one near the mall.                                 آره،  یکی نزدیک پاساژ هست     
 
But I don't recommend you go there.                        ولی بهت توصیه نمیکنم بری اونجا  
But I don't recommend that you go there. 
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Why not?                                                                                چرا نه؟ 
 
Because you have to take the highway.                  چون باید از اتوبان بری  
And the highway is very busy right now.               و اتوبان الانه خیلی شلوغه     
 
I just came from there.                                                  دم     ممن همین الان از اونجا او
 
 
_______________________________________________________________________ 
 
 
 سلام سارا.  
A: Hi, Sarah. 
 
 سلام جیم، چطوری؟     
B: Hi, Jim. How are you? 
 
 خوبم .  تو چطور؟ 
A: I'm fine. And you? 
 
 خوبم.  چرا نمیای داخل؟ 
B: I'm okay. Why don't you come in? 
 

  من  فقط یه چند دقیقه ای فرصت دارم.  آیا شوهرت خونه ست؟نه،  مرسی. 
A: No, thanks. I just have a few minutes. Is your husband home? 
 
 آره،  داره توی اتاق نشیمن  تلویزیون میبینه.   آیا میخوای باهاش حرف بزنی؟  
B: Yes, he's in the living room watching TV. Would you like to talk to him? 
 
 خب،  نمیخوام مزاحمش بشم.  شاید شما بتونید جواب سوالمو بدید.
A: Well, I don't want to bother him. Maybe you can answer my question. 
 
 امیدوارم بتونم کمت کنم. 
B: I hope I can help you. 
 
 درباره یه چکی هست که امروز به حسابم واریزش کردم. 
A: It's about a check I deposed it in my account today. 
 
 خب جیم.  بذار از شوهرم بپرسم.  اون توی بانک کار میکنه.  اون بایستی بهتر بدونش. دیوید میتونی یه دقیقه بیای اینجا؟  
B: Well, Jim. Let me ask my husband. He works at the bank. He should know it better. David can you 
come here for a minute? 
  
  آره،  دارم میام.
C: Yes, I'm coming. 
 
 جیم چند تا سوال درباره حسابش داره. 
B: Jim has some questions about his account. 
 
 



    87س در www.facebook.com/khosro.ebrahimi آموزش زبان نصرت

                                          hamsafar620@Gmail.com        4    خسرو ابراهیمی 
 

 سلام جیم.  چه کمکی از من بر میاد؟ 
C: Hi, Jim. What can I do for you? 
 

 سلام دیوید.  من الان یه چک به حساب جاریم  واریز کردم،  و میخواستم مقداری پول برداشت کنم، 
 اما بهم گفتن  یک یا دو روز طول میکشه تا من بتونم از حسابم پول برداشت کنم. 

A: Hi David. I just deposited a check to my checking account, and wanted to withdraw some money, 
but they told me it takes one or two days until I can withdraw money from my account. 
 

 خب،  اگه تو پول توی حسابت داشته باشی،  میتونی هر وقت که بخوای ازش برداشت کنی.
ه باشه، و واریز بشه به حسابتاما اگه چک واریز کنی و پول کافی توی حسابت نداشته باشی، باید منتظر بمونی تا چک نقد شد   

 معمولا سه یه چهار روز طول میکشه  یا شاید کمی بیشتر.  
C: Well, if you have money in your account, you can withdraw it anytime you want. 
But if you deposit a check and you don't have enough money in your account, you have to wait until the 
check is cashed, and deposit it to your account. It usually takes three or four days or maybe a little 
longer. 
 
 اوه،  اینو نمیدونستم.  متشکرم که به سوالم جواب دادی. 
A: Oh, I didn't know that. Thanks for answering my question. 
 
 خواهش میکنم.   جیم، من میتونم مقداری پول بهت بدم اگه بخوای. 
C: You're welcome. Jim, I can give you some money if you want. 
 

،  از کارت اعتباریم استفاده میکنم.  من باید اما نمیخواستم ازش استفاده کنمنه مرسی. من یه حساب پس انداز هم دارم.  
شکرم. الان برم.  بازم مت  

A: No, thanks. I have a savings account, too. but I didn’t wanna use it, I'll use my credit card. I have to 
go now. Thanks again. 
 
 خواهش میکنم.  بای. 
C: You're welcome. Goodbye. 
 
____________________________________________________________________________ 
 
 
Is there a gas station around here?                          آیا یه پمپ بنزین دو رو بر اینجا هست؟  
Yes, there's one around the corner.                           آره،  یکی اطراف نبش هست 
 
Go straight ahead.                                                           مستقیم برید    
You'll see it.                                                                      میبینیدش       
 
It's cold.                                                                                  سرده  
I want to close the window                                          من میخوام پنجره رو ببندم      
If you don't mind.                                                                اگه از نظر تو اشکالی نداره  
 
Is Mina in her room?                                                        آیا مینا تو اتاقشه؟  
Yes, she is.                                                                            جواب مثبت کوتاه 
 
Let me talk to her.                                                                بذار باهاش حرف بزنم 
If you don't mind.                                                                 اگه نظر تو اشکالی نداره 
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Do you mind if I turn on the TV?                              آیا از نظر تو اشکالی داره اگه من تلویزیون رو روشن کنم؟      
Yes, I'm reading a book.                                                   دارم کتاب میخونم  من ، آره
 
Not at all.  نه اصلا                                                                                
 
Are the children still in the bedroom?                      آیا بچه ها هنوزم تو اتاق خوابن؟   
No, they're in the garage.                                                 نه،  توی گاراژن
 
What's the meaning of the word garage? 
What does garage mean? 
It means.... 
Garage                                                                                  گاراژ    
 
The children are in the garage.                                    بچه ها تو گاراژن  
They're in the garage.          
 
What are they doing in the garage?                             کار میکنن؟اونها تو گاراژ چ       
 
Ali's showing them his new car                                    علی داره ماشین جدیدشو بهشون نشون میده    
Ali's showing his new car to them. 
  
I'm thirsty.                                                                               تشنمه  
 
Mina, bring a glass of water for your father.           مینا یه لیوان آب واسه پدرت بیار  
Mina, bring your father a glass of water.          
 
I don't know how to get to the airport.                      من نمیدونم چطوری برم فرودگاه 
You have to take highway five.                                      باید از اتوبان پنج بری
 
Do you mind if I take your car?                                   آیا از نظر تو اشکالی داره اگه من ماشین تو رو بردام؟   
No, I don't mind.                                                                    نه از نظر من اشکالی نداره
 
Did you find a job?                                                           آیا کار پیدا کردی؟   
Yes, but I have to move from here.                           ولی باید از اینجا نقل مکان کنم      آره،
 
Where are you going to go?                                         کجا خیال داری بری؟  
My new job is in Los Angeles.                                         شغل جدیدم در لس آنجلسه
 
Are you going to buy a house there?                        آیا خیال داری اونجا خونه بخری؟  
No, Los Angeles is an expensive city.                     نه،  لس آنجلس شهر گرونیه   
 
I'm going to rent an apartment.                                    خیال دارم یه آپارتمان اجاره کنم  
What a beautiful apartment!                                        چه آپارتمان خوشگلی    
 
How much is the rent?                                                      اجاره چنده؟ (  اجارش چنده؟ )
 
It's a thousand dollars a month.                                 ماهی هزار دلاره    
It's a thousand dollars per month. 
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Did you like the apartment?                                           از آپارتمانه خوشت اومد؟
Yes, I'm going to rent it.                                                     کنم اجارشآره،  خیال دارم 
 
We'll sign it tomorrow.                                                    فردا امضاش خواهیم کرد   
 
Don't sign anything.                                                         چیزی رو امضا نکن   
Before you read it.                                                              قبل از اینکه بخونیش  
 
My new house has a two car garage.                     خونه جدیدم یه گاراژ دو ماشینه داره     
It has one living room and three bedrooms.        داره     یک اتاق نشیمن و سه اتاق خواب
 
There's a yard behind the house.                               یه حیاط پشت خونه هست  
 
It has a two car garage.                                                   یه گاراژ دو ماشینه داره  
It has three bedrooms.                                                     سه تا اتاق خواب داره 
 
Are you going to your room?                                         داری میری اتاقت؟ 
Yes, I am.                                                                               جواب مثبت کوتاه 
 
Can you take this book to my room?                        میتونی این کتاب و ببری به اتاقم؟  
Of course I can.                                                                   البته که میتونم  
 
Take your ID with you.                                                 و با خودت ببر      ر کارت شناساییت
Take your driver's license with you.                          گواهینامه رانندگیت رو با خودت ببر   
 
I don't have enough money to rent a house.       من پول کافی ندارم خونه کرایه کنم     
We should stay in this apartment.                               ما بایستی تو این آپارتمان بمونیم  
Until I find a better job.                                                       تا من یه شغل بهتر پیدا کنم 
 
 
 
_________________________________ 
 
Bring 
Bread 
Bring 
Garage 
Rent mind 
Kind 
Mind 
I don't mind. 
__________________________ 
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When did you talk to Mina?                                        کی با مینا حرف زدی؟    
I talked to her just this morning.                                 همین امروز صبح باهاش حرف زدم    
 
What did she tell you?                                                   اون بهت چی گفت؟    
She told me that she'll think about it.                   بهم گفت که راجع بهش فکر میکنه ( خواهد کرد )      
 
I was just thinking.                                                            همین الان داشتم فکر میکردم    
That I can understand English.                                  که من میتونم انگلیسی بفهمم    
Much better than before                                                   خیلی بهتر از قبل  
 
I'm very happy.                                                                    من خیلی خوشحالم  
I'm very happy for you.                                                 واست خیلی خوشحالم     
 
 
 


